

الكويت في: 2021/08/12

M/S. Bursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Subject: Increase URC's ownership in Mena Homes Capital.

الموضوع: زيادة نسبة ملكية شركة العقارات المتحدة في رأسمال شركة مينا هومز

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive bylaw of the law No. 7 of 2010 amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 والمعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية بخصوص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،



**Bibi Nasser Sabah Al-Ahmad Al-Sabah**  
Chairperson

بيبي ناصر صباح الأحمد الصباح  
رئيس مجلس الإدارة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
Disclosure Form of Material Information

12/08/2021		التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the listed company
URC BOD has approved to increase the company's ownership in its associate (Mena Homes Real Estate Company K.S.C.C – Current Ownership is 33.3%) to become 35.7% through participation in share capital.	قام مجلس إدارة شركة العقارات المتحدة بالموافقة على زيادة نسبة ملكية الشركة في احدى شركاتها الزميلة (شركة مينا هومز العقارية ش.م.ك.م – شركة زميلة مملوكة بنسبة 33.3%) لتصبح نسبة الملكية بعد الزيادة 35.7% وذلك من خلال مساهمتها في رأس المال.	المعلومات الجوهرية Material Information
Currently there is no material impact on the company's financial position, and the financial impact will be positive in the future.	لا يوجد حالياً أي أثر جوهري على المركز المالي للشركة، وان الأثر المالي لهذه الزيادة سوف ينعكس إيجابياً في المستقبل.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position